
Z Á P I S 

z 2. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 15.12 2022, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Druhé zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin starostou 

obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, a 

to od 8.12. 2022 do 15.12. 2022 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha č. 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: Martin Stodůlka 

Pozdní příchod: 0  

Dřívější odchod: 0 

Na zasedání zastupitelstva byli 2 hosté. 

    

 

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Fiurášek Zbyněk, Ing. Žitník Radek členové 

návrhové komise: Ing. Mikulenka Jan, Vránová Jana a zapisovatelku paní Bc. Mikulenkovou 

Lenku, pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli zápisu: Fiurášek Zbyněk, Ing. Žitník 

Radek, členové návrhové komise: Ing. Mikulenka Jan, Vránová Jana a zapisovatelku paní Bc. 

Mikulenková Lenka, pracovnici obecního úřadu. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno  

 

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. (příloha č. 2) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 2. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání zastupitelstva 

2. Plnění příjmů a výdajů za leden až listopad roku 2022 

3. Rozpočtové provizorium na rok 2023 

4. Informace o možnosti rozdělení ZŠ a MŠ Prostřední Bečva na samostatné 

příspěvkové organizace 



5. Změna územního plánu č. 2 

6. OZV 2/22 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

7. Oznámení ceny za vodné a stočné 

8. Investiční akce 

9. Odměny uvolněným členům zastupitelstva 

10. Nákup a prodej pozemků 

11. Různé  

12. Rozpočtové opatření č. 4 

13. Pověření k rozpočtovému opatření č. 5 pro rok 2022 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

BOD I. KONTROLA PLNĚNÍ MINULÉHO ZASEDÁNÍ 

Informovala místostarostka 

• Příprava smlouvy pro pořadatele kulturních akcí (Sokolovna) -smlouva je vypracována, 

jsou stanoveny sankce za její porušení – zbývá zkontrolovat 

• Výtah v domě služeb – od minulé opravy funguje, uvidí se, jak dlouho  

• Zajistit prostředníka v řešení kácení stromu v řečišti – místostarostka řešila s dotčenými, 

rizikové kácení – majitelka se nebrání domluvě a pokácení stromu. Kácení si bude hradit 

majitelka, je to na jejím pozemku. 

 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 1-11/2022 

Informoval starosta. (příloha č. 3) 

Příloha k plnění rozpočtu byla rozeslána zastupitelům předem. 

 

Plnění příjmů a výdajů   

Příjmy      87 561 329,52 

Výdaje:    90 362 717,94 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za leden až 

listopad roku 2022. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.3 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD III. ROZPOČTOVÉ PROVIZORIUM 

 

Starosta vysvětlil výhody rozpočtového provizoria a jeho pravidla.  

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schválilo rozpočtové provizorium – Obec může čerpat 

nekapitálové výdaje čtvrtletně do výše 25% skutečných nekapitálových výdajů za předchozí rok, 

Obec může čerpat výdaje u schválených investičních akcí podle uzavřených smluv o dílo. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.4 bylo schváleno. 

 



 

 

BOD IV.  INFORMACE O MOŽNOSTI ROZDĚLENÍ ZŠ A MŠ PROSTŘEDNÍ BEČVA 

NA SAMOSTATNÉ PŘÍSPĚVKOVÉ ORGANIZACE 

 

• Host 1 – vzhledem k narůstajícímu množství administrativy, plánování mnoha změn – 

informatika do škol, množství cizinců ve škole i školce – nutnost jazykových kurzů, 

složitá příprava, odloučené pracoviště není prostor dostatečně často navštěvovat, Škola  

vzkvétá a na školky nezbývá prostor – řešení budoucích personálních změn (odchody 

do důchodu). 

• Starosta – zjišťovali jsme, co to bude znamenat pro Obec – hradíme provoz školy a 

investiční akce – nehrozí navýšení finančních nákladů Obci – škola udržela provoz, i 

když byla doba, kdy bylo ve škole 39 žáků. 

• Mikulenka – Bylo již dříve rozděleno na školu a dvě školky? 

• Starosta – dříve bylo rozděleno. Přikláním se k rozdělení – množství byrokracie a 

nároky na stav školy a řešení personálních změn v blízké budoucnosti 

• Místostarostka – bude s tím hodně práce, musí se promyslet budoucí provoz 

• Host 1 – financování školy bylo dříve podle počtu dětí, nyní je to podle počtu hodin 

učitelů – zohledňuje se docházka – otevírací doba školy. K rozdělení by došlo nejdříve 

od ledna 2024. 

• Ing. Žitník – Kalendářní nebo školní rok? 

• Host 1 – Kalendářní rok je pro administrativní přechod a kvůli účetnictví vhodnější. 

• Místostarostka – Školská rada rozdělení taktéž podpořila. 

• Host 2 – Nepomohlo by řešení, že by školky vedla jedna vedoucí učitelka? 

• Hosta 1 – Ne, zodpovědnost je vždy na řediteli. 

• Bc. Pařenicová – Kuchyně by patřila pod školku?  

• Host 1 – Ano, je v budově školky, patřila by pod ni. 

• Fiurášek – Budou se muset měnit úvazky současných učitelek? 

• Host 1 – Ano, došlo by k mírným změnám. 

 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace a ukládá starostovi, aby zahájil 

kroky potřebné k rozdělení ZŠ a MŠ Prostřední Bečva. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 1 

Usnesení č.5 bylo schváleno. 

 

 

BOD V. ZMĚNA ÚZEMNHO PLÁNU Č. 2 

 

Určení zastupitele pro řešení změny Územního plánu. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje místostarostku Alenu Srovnalovou jako 

určeného zastupitele pro pořizování změn územního plánu Prostřední Bečvy pro volební období 

2022–2026. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 1 

Usnesení č.6 bylo schváleno. 

 



• Místostarostka – Územní plán zpracován v roce 2013, od té doby byla 1. změna 

v 9/2022 (žádosti se sbíraly v letech 2014 – 2017) celkem 67 žádostí, - 13 nechválilo 

zastupitelstvo, 14 pro bydlení – pouze 6 úspěšných.  

Současný ÚP – 14,1 ha (norma je 11,5 ha) máme již nyní přes limit, uvidíme, jak 

budeme s žádostmi úspěšní. 

Stanovil se limit 1500 m2 na 1 rodinný dům. 

46 žadatelů – souhlas s finanční spoluúčastí i u neúspěšných žádostí v rozmezí 8 000 – 

10 000, u úspěšných 10 000-15 000 Kč.  

• Městský úřad Rožnov většinu žádostí nedoporučil. 

Žádosti:        

• Změna z rekreačního bydlení na rodinné domy 

• Změna z hromadné rekreace na hromadné bydlení  

• Změna hromadné rekreace na individuální bydlení 

• Nové plochy pro bydlení malé velikosti – předpokládá se, že budou 

zahrnuté do zastavěného území 

• Černé stavby – přístřešky, zahradní domky, oplocené pozemky 

• Navrhujeme schválit vše a předat všechny žádosti k dalšímu řešení. Je 

možné, že se tím změna ÚP prodlouží a prodraží a může to déle trvat. 

• Protože je již nyní překročený limit zastavitelných ploch, nechali 

bychom některé žádosti „v rezervě“ – znamená to, že by byly prozatím 

zamítnuty, ale mohlo by se na nich do budoucna stavět. 

• Starosta – existují pozemky v soukromém vlastnictví určené pro bydlení, na kterých se 

nestaví – pokud do pěti let plochu nezastaví, v budoucnu by mělo být možné pozemky 

z ploch pro bydlení vyřadit – neradi bychom ale k tomuto přistoupili. Další variantou je 

zvýšení daně z nemovitosti.  

• Ing Mikulenka- Co znamená dát do rezervy? 

• Místostarostka – Bylo by potom jednodušší schválení při další změně ÚP – nemusí se 

znovu oslovit všechny orgány 

• Ing. Žitník – vyřadil bych plochy, které se nezastaví. Měli by si žadatelé rozmyslet, když 

podávají žádost. 

• Ing. Mikulenka – žadatelé čekají na změnu několik let. Dlouho to trvá. 

• Místostarostka – proto dochází poměrně brzy k další změně ÚP, aby žadatelé tak dlouho 

nečekali. 

 

• Místostarostka – Žádost změny pozemků u cesty do Jalovčí – majitelé plánují rozdělit 

na 4 parcely pro stavbu rodinných domů. Udělali bychom výjimku pro limit velikosti 

do 1500 m2 (při schvalování žádostí do ÚP jedna velká parcela). 

• Bc. Uhlářova – je parcela v blízkosti sítí? – voda, kanalizace? 

• Starosta – Ano, voda i kanalizace v blízkosti vede. 

• Místostarostka – Zrevidovali jsme také obecní pozemky.  

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva na základě § 6 ods. 5 písm. a) zákona č. 183/2006 Sb., o 

územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění, v návaznosti na § 46 

odst. 3 stavebního zákona schvaluje pořízení změny č. 2 Územního plánu Prostřední Bečva a 

to pro návrhy č. 1, 2, 3, 6, 7, 11, 12a, 12b, 14, 15, 16, 18 – 21, 23, 24, 26 – 51, 52a, 52b, 53, 

54, dle přílohy a omezení současných zastavitelných ploch nebo jejich přesunutí do rezervy. 

(příloha č. 4 a č. 5)  

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 



Usnesení č.7 bylo schváleno. 

 

 

 

 

BOD VI. OZV 2/22 O MÍSTNÍM POPLATKU ZA OBECNÍ SYSTÉM ODPADOVÉHO 

HOSPODÁŘSTVÍ  

 

• Místostarostka – vyhlášku neměníme, nezdražujeme, přestože víme, že náklady budou 

vyšší. Je to hlavně kvůli občanům, abychom je nezatěžovali dalším zdražováním. Obec 

doplácí zhruba 0,5 mil. Kč.  

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva vydává obecně závaznou vyhlášku o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

 

 

BOD VII. STANOVENÍ CENY VODNÉHO A OZNÁMENÍ CENY STOČNÉHO 

 

• Starosta – provedli jsme kalkulaci vodného a předkládáme také kalkulaci Horní Bečvy, kde 

nás zajímá kalkulace stočného. U ceny stočného dochází k výraznému zdražení ze zhruba 

33 Kč na 43,80 Kč. Je to z toho důvodu, že jsou obrovské náklady na čističce odpadních 

vod (el. energie) a také odpisy, které tam zařadili. U ceny vodného zvyšujeme z 31 Kč na 

34,30 Kč. Předkládám porovnání s cenami VaK (vodné 59,18 Kč, stočné 45,6 Kč). Čistička 

je technicky ve špatném stavu, řešíme s Horní Bečvou – rekonstrukce čističky (cca 40 mil) 

nebo připojení na kanalizační řád na Dolní Bečvu na čističku v Zubří – malý průměr kanálu 

z Dolní Bečvy – mohl by být problém. Teče tam obrovské množství vody hlavně dešťové 

– řešíme. 

• Křenek – Kdo se zabývá touto činností? 

• Starosta – Primárně Horní Bečva – čistička je v jejich majetku a také odborné firmy. Došlo 

ke kamerování kanalizace. 

• Křenek – Již v roce 2014 se o tom mluvilo, řešilo se to. Mám na tuto problematiku 

odbornost, můžu pomoct. 

• Starosta – Řešíme hlavně ekonomické hledisko. 

• Fiurášek – Zkoušelo se někdy porovnat, kolik je stočné přes budíky a kolik tam nateče 

mimo? 

• Starosta – Pokud si pamatuji, fakturovaná voda je cca 100 000 m3 a nateče tam 400 000 

m2. Chceme vytvořit odlehčovací kanál na dešťovku.  

 
Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva bere na vědomí kalkulaci vodného a stočného a cenu 

stočného pro rok 2023 dle tabulky č. 1. 

 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno. 

 

 

 



 
Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje cenu vodného na rok 2023 ve výši 34,30,-Kč 

včetně DPH  

 
Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno. 

 

 

 

BOD VIII. INVESTIČNÍ AKCE 

Starosta informuje – aktuální stav projektů: 

 

• Chodník podél I/35 NA Novou – dokončeno, ještě není zkolaudováno, zpracováváme 

změnu stavby před dokončením – zvětšení autobusových zálivů, prodloužení chodníku na 

severní straně. 

• Zázemí pro návštěvníky na Pustevnách – do výběrového řízení se přihlásil jediný uchazeč 

– VŘ bylo zrušeno (vysoká cenová nabídka nad naše finanční možnosti), zopakovali jsme 

VŘ – přihlášeno 7 účastníků, nejnižší nabídka 23,3 mil Kč firma Navláčil. Získali jsme 9 

mil Kč dotace + předjednáno ze Zlínského kraje 10 mil. Kč. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o dílo s firmou Navláčil stavební 

firma, s.r.o. na výstavbu Zázemí parkoviště a zastávka – Pustevny, dle přílohy (příloha č. 6) 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 11 bylo schváleno. 

 

• Chodník/cyklo Kněhyně – čekáme na vyjádření Ředitelství silnic a dálnic, vyřizují se 

podklady, děláme vše pro to, aby se v příštím roce stavělo. 

• Křižovatka u požárního domu – máme hotovou projektovou dokumentaci a budeme 

soutěžit. 

• Areál SDH pod Plančákem – proběhla schůzka s architektem a hasiči, zpracovává se studie. 

• Záchytné parkoviště – dokončena projektová dokumentace, vyřizujeme stavební povolení, 

součástí bude také rekonstrukce chodníku, dotace jsou vypsány, budeme žádat MMR, 

případně SFŽP - propustný povrch, předpokládané náklady vypočítané projektantem 

budou zhruba 13 – 15 mil. Kč. 

Fiurášek – Jak velké bude? 

Starosta – Asi pro 100 aut. Na pozemku za ním plánujeme postavit sportovní halu a bytové 

domy. Plánujeme udělat propustný povrch. Součástí bude odbočovací pruh a na konci 

chodníku pak přechod pro chodce ke kostelu. 

 
Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje a souhlasí s realizací, financováním akce 

„ZÁCHYTNÉ PARKOVIŠTĚ“ a podáním žádosti o dotaci Ministerstva pro místní rozvoj, z 

programu pro rok 2023 Rozvoj základní a doprovodné infrastruktury cestovního ruchu, dotační 

titul č. 3 – Rozvoj veřejné infrastruktury cestovního ruchu. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 12 bylo schváleno. 

 



• Cesta Obcí – dotace minule nevyšla, v příštím roce podáme znovu, už je pouze 50% dotace, 

pokud by nevyšla, zvažovali bychom opravu z vlastních finančních zdrojů. 

• Rozšíření vodovodu Kněhyně – schází nám ještě několik souhlasů soukromých vlastníků 

pozemků – řešíme. 

• Vysílač na Červenci – CETIN – neúspěch u CHKO, nyní zkouší Vodafone a probíhají 

jednání s CHKO. 

• Sportovní hala – zásadní věc ve strategickém plánu, jsou vypsány dotace, měli bychom 

probrat konkrétní požadavky – svolá se pracovní schůzka. 

• Radar u požárního domu – Policie ČR máme povoleno po realizaci rekonstrukce 

křižovatky, v Kněhyních jsme byli s dopravním inženýrem – mohl by být u MŠ a hasičárny 

– krátké úsekové měření (nyní dávají povolení na omezenou dobu 2 let). 

 

Bc. Pařenicová – Chtěla bych se zeptat na parkoviště u MŠ Kněhyně.   

Starosta - Pozemek je Lesů ČR a prozatím nám ho nechtějí prodat.  

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o investičních akcích. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 13 bylo schváleno. 

 

BOD IX. ODMĚNY UVOLNĚNÝM ČLENŮM OZ 

 

Bc Uhlářová – za odvedenou práci navrhuji odměny podobně, jako v loňském roce, tj. ve výši 

starosta 70 000 Kč a místostarostka 50 000 Kč. Chtěla bych poděkovat za vše co se udělalo, za 

mě hlavně za odvedenou práci na Nové – je to nádhera. 

Vránová – Také souhlasím. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje odměny pro starostu ve výši 70 000 Kč a 

místostarostku obce ve výši 50 000 Kč za splnění velmi významných úkolů v rámci řízení obce 

uskutečněných v roce 2022 (zejména nový chodník podél silnice I35) a to i v souvislosti se 

ztíženými podmínkami způsobenými extrémním nárůstem cen energií a vysokou inflací obecně. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 2 

Usnesení č. 14 bylo schváleno. 

 

 

BOD X. NÁKUP A PRODEJ NEMOVITOSTÍ 

 

• PRONÁJEM PROSTOR BÝVALÉ LÉKÁRNY – NOVĚ KVĚTINÁŘSTVÍ 

Pronájem prostoru bývalé lékárny – byl vyvěšen záměr na pronájem – přihlášeny dvě 

zájemkyně - M. Žitníková – nájem 1000 Kč/měsíc. Provoz květinářství. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje pronájem prostor bývalé lékárny v domě 

služeb na adrese Prostřední Bečva 430, 756 56 o velikosti 55,8 m2 paní Mirce Žitníkové, 

bydlištěm Prostřední Bečva za účelem provozování květinářství za cenu 1000,-Kč/měsíčně na 

dobu neurčitou. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno. 

 



 

 

• KRÁTKODOBÝ PRONÁJEM POZEMKU NA PUSTEVNÁCH 

Žádost Pustevny s.r.o. o krátkodobý pronájem části silnice na Pustevnách, která je 

v majetku Obce z důvodu konání akce Ledové sochy na Pustevnách o rozloze 200 m2 po 

dobu konání této akce. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje pronájem části pozemku parc. Č. 3141/7 o 

velikosti 200m2 společnosti Pustevny, s.r.o., sídlem Trojanovice 477, 744 01, IČ: 2775658 za 

účelem stánkového prodeje při ledových sochách na dobu od 8. 1. 2023 do 5. 2. 2023 za cenu 

4 000,-Kč. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.16 bylo schváleno. 

 

Starosta – Větší výnos nám přináší poplatek ze užívání veřejného prostranství, tj. stánkový 

prodej na Pustevnách (100 Kč/m2, celkově přes 30 000 Kč). 

Fiurášek – Chtěl bych se zeptat, jak je to s parkováním aut na cestě k Tanečnici. Je tam špatná 

situace. Auta tam parkují podél cesty, není možné tam projet – zimní údržba. Vydávají se 

povolení? 

Starosta – Není to obecní majetek. Musejí se domluvit soukromí vlastníci. 

 

Místostarostka:  

 

• POZEMKY SVÁKOVI 

Nákup a prodej pozemků na Fiuráškovicích  – je třeba narovnat vlastnictví pozemků, na 

nichž vede cesta za odhadní cenu 60 Kč/m2. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje kupní smlouvu o nákupu pozemků parc. č. 

116 o výměře 105 m2 , 119/5 o výměře 45 m2  a 126/23 o výměře 176 m2 vše v k.ú. 

Prostřední Bečva za celkovou cenu 19 560 Kč. 

 

 Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.17 bylo schváleno. 
 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje kupní smlouvu o prodeji pozemků parc. č. 

3112/5 o výměře 58 m2 , 3112/6 o výměře 16 m2  a 3112/7 o výměře 25 m2 vše v k.ú. 

Prostřední Bečva za celkovou cenu 5 940 Kč.  

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.18 bylo schváleno. 

 

• POZEMKY ZEŤ, KELLAR 

Další pozemek k narovnání vlastníků, který se řešil už na předešlém zastupitelstvu – pan Zeť, 

pan Kellar. Dojde k rozdělení parcely – pan Zeť s touto variantou počítal. Dohodli jsme se. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje kupní smlouvu o prodeji pozemků parc. č. 

3078/2 o výměře 97 m2 , 3078/7 o výměře 202 m2   vše v k.ú. Prostřední Bečva, dle GP 2673-

31/2017, vypracovaného Ing. Janem Černotou za celkovou cenu 20 930 Kč. 

 



Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.19 bylo schváleno. 

 

• POZEMEK POD MÍSTNÍ KOMUNIKACÍ FIURÁŠKOVICE 

Místostarostka – Obrátil se na náš pan Maléř. Jde o výkup pozemku pod účelovou komunikací 

na Fiuráškovicích. Dohodli jsme se na ceně 100 Kč/m2. Slouží jako příjezd pro více domů. Je 

to celkem 353 m2 u čp 691. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje nákup pozemku parc. č. 68/5 v k.ú. 

Prostřední Bečva o výměře 353 m2 za celkovou cenu 35 300 Kč. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.20 bylo schváleno. 

 

 

BOD XI. RŮZNÉ 

 

• PLÁN ZIMNÍ ÚDRŽBY 

Již třetím rokem beze změn. Máme uvedena také telefonní čísla na pracovních zimní 

údržby. Dokoupili jsme techniku, jezdí dva traktory. 

Zaznamenali jste nějaké problémy? 

Pařenicová: U kostela je to hodně ledovaté. Posypané to bylo, nicméně málo. Solit? 

Křenek: Je to takové nárazové. Chtělo by to tam sypat více. 

Místostarostka: Problém i na naší straně – personálně máme dva zaměstnance v pracovních 

neschopnosti. Budeme se snažit. Solit tam nemůžeme. 

Ing.Žitník: Kdo rozvážel posypový materiál do kójí kolem cest? Neměli by zahrnout 

pluhem posyp, který je umístěný na okraji komunikace. 

 

 

Tři třídy zimní údržby – nejdůležitější do 4 hodin sjízdné, méně důležité do 24 hodin. 

Řešíme vždy aktuální situaci. Vyjíždět by se mělo při 7 cm nového sněhu. 

 

Starosta: V praxi jsou komunikace samozřejmě prohrnuty dříve a častěji. 

Pařenicová: Ano, jsou šikovní. Nemůžeme si stěžovat. 

 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje Plán zimní údržby na zimní sezónu 2022-

2023. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.21 bylo schváleno. 

 

 

• DELEGOVÁNÍ ZÁSTUPCE OBCE DO MAS – místní akční skupina  

Starosta – MAS  je sdružení obcí, podnikatelů, zemědělců a neziskového sektoru. Navrhuji 

sám sebe, pokud nemá nikdo jiné návrhy. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva pověřuje starostu obce Radima Gálika k zastupování 

obce na jednáních Místní akční skupiny Rožnovsko, z.s., Zašová 36, 756 51 Zašová, IČ: 

27034925, a uděluje mu pravomoc udělovat plnou moc v případě zastupování další osobou. 

 



Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.22 bylo schváleno. 

 

• ENERKOM VALAŠSKO 

Starosta: Založena společnost Enerkom Valašsko - Energetická komunita Valašssko – 

inspirace z Opavska, společnost by měla pomoci s problematikou týkající se energetiky. 

Budeme hledat tituly z modernizačního fondu, analyzovat stav regionu, provádět 

energetický management.  Členem můžeme být kdokoliv. K ničemu nás to nezavazuje – 

nejsou zde žádné poplatky. 

Křenek – Je třeba také poradenství pro občany – je to složité – podání žádosti. 

Starosta – Také MAS pomáhala vyřizovat žádosti o kotlíkové dotace. Měli by lidem 

pomáhat také tady v tomto. Nově Nová zelená úsporám light. 

Místostarostka: Kontakt určitě zveřejníme také ve zpravodaji. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje členství obce ve společnosti ENERKOM 

Valašsko, z. s. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.23 bylo schváleno. 

 

 

RŮZNÉ – DISKUSE 

 

Vránová – Schází zátěžový koberec v domě služeb. 

Místostarostka – Je to v řešení. 

 

Pařenicová – Přijímání dětí do školek – děti z Kněhyň v katastru Horní Bečvy by měly mít 

stejné podmínky v bodování při přijetí do školky. Jsou znevýhodnění. 

Starosta – Ano, řešili jsme. Nestává se, že bychom odmítli děti – kapacita je dostačující. 

Ing.Žitník – týkalo by se pouze dětí z Kněhyň – katastr Horní Bečva. 

 

Křenek – Proč se zřizují vodoměrné šachty pro různé odběratele? 

Starosta – Pokud jsou vodovodní přípojky o určité délce a delší, tak se buduje vodoměrná 

šachta. Aktuálně je to 7 m. Je to bezpečnější také z pohledu případných poruch.  

Fiurášek: Náklady jsou na majitele nebo na Obec? 

Starosta: Na Obec ne, jen ve výjimečných případech. 

 

Fiurášek: Přemýšlí se o posílení jímání vody? Přibývá odběratelů a jsou tam problémy. Jsou 

tři jímání. V létě začíná být nedostačující. Prodloužením vodovodu přibude spousta dalších 

odběratelů. 

Starosta: Aktuálně jsme se tomu nevěnovali. Dělal se hydro rozbor. U lomu by šlo 

vybudovat. 

Barabáš: Už se řešilo dříve na zastupitelstvu.  

Uhlářova: Ano, také si vzpomínám. 

Statosta – ano zrekonstruovala se Cípková, vybudoval se vodojem. V létě je to opravdu 

málo. 

Místostarostka: Máme to také ve strategickém plánu. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí připomínky k nutnosti posílení kapacity 

jímání vody v Kněhyních. 



 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.24 bylo schváleno.  

 

 

Fiurášek: U střediska Kotouč je problém s čističkou. Vybudovat kanalizaci? 

Ing.Žitník: Ano, je tam problém. Není tam spád. Je tam suchý poldr. 

Starosta: Kanalizace tam nevede. Nejbližší je u cesty na Ježovec, prodloužení na Kopečky. 

Délka kanalizace by byla 700 m. Nejsou tam obecní pozemky.  

Ing.Žitník: Lepší varianta by byla rekonstrukce čističky. Měl by řešit majitel střediska. 

 

Bc.Uhlářova: V Ratiboři mají občané karty do Sběrného dvoru. 

Místostarostka: Něco podobného má Horní Bečva. Lidé se tam touto kartičkou evidují 

Bc.Uhlářova: Měli jsme letos asi 140 jubilantů. Jubilanti děkují za krásné dary. 

Místostarostka: Na Obec přišla pochvala a poděkování, za příjemnou návštěvu paní 

Bc.Uhlářové k výročí svatby 60 let. 

Bc.Uhlářova: Děkuji za vše, co se zrealizovalo na Nové. Chodník a také zastávky jsou 

krásné.  

 

 

 

BOD XII. ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 4 

Starosta:  Bližší informace vám sdělí paní účetní. Do konce března musíme schválit Rozpočet 

Obce. Musíme se jím řídit. Pokud by došlo v některém z paragrafů k překročení, musíme 

schválit na zastupitelstvu rozpočtové opatření = změnu rozpočtu. 

Účetní: Rozpočtové opatření okomentovala paní účetní (příloha č. 7) 

 

Zastupitelstvo Prostřední Bečva schvaluje rozpočtové opatření č. 4. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.25 bylo schváleno. 

 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje předběžné rozpočtové opatření č. 5 k rozpočtu 

za rok 2022 pro operace za období od 1. 12. 2022 do 31. 12. 2022 bez určení konkrétní výše v 

Kč pro tyto rozpočtové změny: 

- přijetí a případné realizace výdajů účelově poskytnutých transferů 

- změny rozpočtu v důsledku upřesnění členění dle platné rozpočtové skladby v případech 

přesunů příjmů a výdajů a pověřuje starostu k jeho provedení.  

Provedené rozpočtové změny budou předloženy v konkrétních částkách ke schválení 

zastupitelstvu na prvním zasedání roku 2023. 

 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č.26 bylo schváleno. 

 

Starosta: Plán předpokládaných termínů konání zastupitelstva v roce 2023. S okolními obcemi 

se plánuje nová kulturní akce na téma „Hry bez hranic“ – Dolní, Prostřední a Horní Bečva, 

Hutisko-Solanec + divoká karta některé z okolních obcí. Termín někdy o prázdninách. 

Pořadatel se bude losovat. Vše je v řešení. 



 

Pařenicová: Byla plánovaná rekonstrukce kuchyně ve školce Kněhyně. Plánuje se něco? 

Starosta: Čekáme na dotace, v příštím roce se tím budeme znovu zabývat. 

 

 

V Prostřední Bečvě 16.12.2022 

 

 

 

 

 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Fiurášek Zbyněk, Ing. Žitník Radek        starosta Ing. Radim Gálik 


